

DP World Sokhna is committed to providing a safe working environment for all employees, contractors and visitors, and is committed to the safety, health and wellbeing of all.

DP WORLD Sokhna will not permit any pedestrian either company employees, contractors and visitors in its site to endanger their lives by using a mobile phone or its headphones or any other personal media device in operational areas and pedestrian road crossings with the attention distracted and a lack of awareness of the surrounding hazards.

Based on the above, DP World Sokhna invite all employees, contractors and visitors in its site not to use mobile phone or head phones or any other media devices in different operational areas which include but are not limited to:

- Quays, Stacks and Yards,
- CFS/inspection areas in case of moving equipment,
- Workshops,
- Export area,
- General Cargo Area,
- Heavy or light equipment parking areas,
- Pedestrian crossings,

Mobile phone or head phones or any other media devices shall not be used while operating any mobile equipment.

Employee, contractors and visitors may use mobile phones and other media devices in safe zones such as inside buildings, corridors, buildings sidewalks, cabins, inside transportation vehicles when not driving. When using mobile phones and media devices outdoors, pedestrians should stand in safe zones where they are not exposed to any hazards.

All employees, contractors and visitors are expected to abide by this policy while at work, in company site or premises or while moving between work locations or assignments, as well as while the employee is off duty, if the employee is in company premises.

DP World Sokhna retains the right to observe normal disciplinary and legal procedures for employees, contractors and visitors who do not comply with this Policy.

This policy will be reviewed at least yearly or in case of changes to ensure it is meeting its purpose and that it is being consistently applied.

Ajay Singh
Chief Executive Officer
May 2019

تلتزم شركة موانئ دبي العالمية - السخنة بتوفير بيئة عمل آمنة للعاملين والمقاولين والزائرين كما تبدي إلتزامها التام تجاه الحفاظ على صحة وسلامة الجميع.

شركة موانئ دبي العالمية - السخنة لن تسمح على الإطلاق للمشاة سواء من العاملين بالشركة أو بالشركات الخارجية التي تنوب عنها في بعض الأعمال (المقاولين) أو الزائرين بتعرض حياتهم للخطر الناتج عن إستخدام الهواتف المحمولة أو السماعات أو أجهزة الوسائط الشخصية في أماكن التشغيل وعبور المشاة والذي بدوره قد يؤدي إلى تشتيت الإنتباه وعدم التركيز وأخذ الحيطة من مخاطر العمل المحيطة.

وبناء على ما سبق فإن شركة موانئ دبي العالمية - السخنة تدعو جميع العاملين والمقاولين والزائرين المتواجدين في الموقع لعدم إستخدام الهواتف المحمولة أو السماعات أو أي من أجهزة الوسائط في مناطق التشغيل المختلفة ومنها على سبيل المثال لا الحصر:

- الأرصفة والساحات التخزينية والساحات العامة،
- ساحات الكشف أثناء حركة المعدات،
- ورش الصيانة،
- منطقة الصادر،
- منطقة البضائع العامة،
- أماكن الإنتظار للمعدات الثقيلة أو السيارات الخفيفة،
- ممرات عبور المشاة.

ولا يجوز إستخدام الهواتف المحمولة أو السماعات أو أي من أجهزة الوسائط أثناء تشغيل المعدات.

ويجوز للعاملين والمقاولين والزائرين إستخدام الهواتف المحمولة أو أجهزة الوسائط في المناطق الآمنة فقط مثل داخل المباني وأروقتها وأرصفتها والكبان ووسائل المواصلات لغير السائقين وعند إستخدام الهواتف المحمولة أو أجهزة الوسائط في الخارج يجب الوقوف في مكان آمن لا يعرض حياة الشخص للخطر.

ومن المتوقع أن يلتزم جميع الموظفين والمقاولين والزائرين بهذه السياسة أثناء العمل سواء في مقر الشركة أو في مواقعها أو أثناء الإنتقال بين مواقع العمل أو المهام فضلا عن إذا كان الموظف خارج العمل ولكن في مكان العمل.

موانئ دبي العالمية - السخنة تحتفظ بالحق في مراقبة الإجراءات الإنضباطية الإعتيادية والإجراءات القانونية للتعامل مع العاملين والمقاولين والزائرين الذين لا يمثلون لهذه السياسة.

سيتم مراجعة هذه السياسة بشكل سنوي على الأقل أو في حالة التغييرات لضمان تنفيذها وتحقيق الغرض منها.

أجاي سينج
المدير التنفيذي
مايو 2019